
Monchi: Florenzi? Nie możemy mówić o problemie ekonomicznym...
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Dyrektor sportowy Monchi udzielił przed meczem z Cagliari wywiadu dla

Mediaset. Wśród poruszanych tematów znalazła się też kwestia nowej

umowy Florenziego.

Odnowienie umowy Florenziego?

- Nie możemy mówić, że jest problem ekonomiczny, gdyż nie rozmawialiśmy w

formie ostatecznej. Zdecydowaliśmy się zaczekać do zakończenia sezonu i potem

porozmawiamy. Liczby, które się pojawiają nie są prawdziwe. Nie zaplanowaliśmy

definitywnego spotkania, aby rozmawiać. 

Jak ważny jest gracz?

- Alessandro jest ważnym graczem na przyszłość. Tu się urodził, był w sektorze

młodzieżowym, pełni ważną rolę, ma duże znaczenie w kadrze.

Dzeko zaliczył niesamowity sezon. Usuwa go to z letniej listy transferowej?

- Edin nigdy nie był na liście transferowej, nigdy. Wszyscy i żaden gracz Romy nie

jest na liście transferowej. Wysłuchujemy wpływających ofert i decydujemy. Ma z

nami dwa lata umowy i jesteśmy zadowoleni, że zostaje tutaj. Edin jest dla Romy

kluczowym graczem.

Florenzi zostanie włączony do formacji pomocników czy nadal będzie

bocznym obrońcą?

- Może grać na wielu pozycjach. To trener dokonuje wyboru. Zawsze lubiłem graczy,

którzy mogą grać na różnych pozycjach i on może to robić. Wiem, ze lubi grać

wyżej, dla mnie rozegrał bardzo dobry sezon na prawej obronie.
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